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Proponowany porządek obrad XXXVII sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego i ppoż. Miasta Brzeziny za 2020 r. 

9. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2019 rok. 

10. Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz 

Centrum Kultury Fizycznej) za 2020 r. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) powierzenia Burmistrzowi Miasta Brzeziny uprawnienia do ustalenia wysokości cen                  

i opłat  za korzystanie z miejskich obiektów użyteczności publicznej, 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 4 położonych przy ulicy 

Wojska Polskiego, 

4) nadania nazwy ulicy, 

5) przyjęcia projektu Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

6) rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 
 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XXXVII sesję Rady Miasta Brzeziny w 

dniu 25 lutego 2021 r. o godz. 909 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była 

transmitowana na żywo do internetu przez You Tube. 

  

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Janusz Nowański spóźnił się, a radny Roman Kornecki był nieobecny podczas XXXVII 

sesji. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie 

do porządku obrad trzech dodatkowych projektów uchwał w sprawie: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

2. zmieniającej uchwałę Nr XXX/220/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 sierpnia 2020 

r. zmieniającą uchwałę Nr XVII/114/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 sierpnia 2019 

r. w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 216/6, 

położonej w Brzezinach w rejonie ul. Waryńskiego, 

3. zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 
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W związku z tym porządek obrad XXXVII sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego i ppoż. Miasta Brzeziny za 2020 r. 

9. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2019 rok. 

10. Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz 

Centrum Kultury Fizycznej) za 2020 r. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

3) powierzenia Burmistrzowi Miasta Brzeziny uprawnienia do ustalenia wysokości cen                  

i opłat za korzystanie z miejskich obiektów użyteczności publicznej, 

4) przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z obrębu nr 4 położonych przy ulicy 

Wojska Polskiego, 

5) nadania nazwy ulicy, 

6) zmieniająca uchwałę Nr XXX/220/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 27 sierpnia 

2020 r. zmieniającą uchwałę Nr XVII/114/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 

sierpnia 2019 r. w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 216/6, położonej w Brzezinach w rejonie ul. Waryńskiego, 

7) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku, 

8) przyjęcia projektu Statutu Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

9) rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 
 

W tym punkcie na posiedzenia Rady przybył radny Janusz Nowański. 
 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 

- 1 lutego odbyło się spotkanie z udziałem wiceministra aktywów państwowych Janusza  

Kowalskiego, Ewy Wendrowskiej i Piotra Ciepluchy w sprawie powstania Centralnego Portu 

Komunikacyjnego oraz budowy linii kolejowej, która przebiegałaby przez teren miasta – są to 

ważne punkty w planach rozwoju Brzezin. Jest to o potwierdzenie wsparcia ze strony ministra w 

Ministerstwie Aktywów Państwowych oraz zapowiedź dalszej współpracy. Janusz Kowalski 

zadeklarował wsparcie w poszukiwaniu jak najlepszego wariantu dla mieszkańców, 
 

- 10 lutego TVP 3 nagrała program dot. kolei szybkich prędkości, który został wyemitowany w 

ŁWD, 
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- 11 lutego po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie 

„Aktywizacja mieszkańców ziemi brzezińskiej poprzez rozwój infrastruktury rekreacyjno-

sportowej – budowa Linowego Placu Zabaw w Brzezinach” wybrała wykonawcę - firmę Delta 

Cert Sp. z o.o. z Rzeszowa za kwotę 237.000,00zł. Wpłynęło 5 ofert, 
 

- 17 lutego na zaproszenie władz miasta, Brzeziny odwiedzili minister Michał Wójcik 

wicedyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi Przemysław Olczak i doradca wojewody 

łódzkiego Piotr Cieplucha. W rozmowach poruszono kwestie planów rozwoju miasta i 

ewentualnej współpracy przy kolejnych projektach realizowanych w Brzezinach, 
 

- 18 lutego podpisała akt notarialny  – umowę ustanowienia służebności przesyłu, w której  w 

imieniu Miasta Brzeziny oświadczyła, że obciąża nieodpłatną służebnością przesyłu, na czas 

nieoznaczony, nieruchomości gruntowe położone w obrębie 8 miasta Brzeziny, przy ul. 

Lasockich, stanowiące własność Miasta Brzeziny, oznaczone jako działki nr: 2393/3 o pow. 425 

m² i 2393/4 o pow. 477 m2 na rzecz przedsiębiorstwa - Zakładu Usług Komunalnych Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Brzezinach, 
 

- 18 lutego spotkała się z mieszkańcami Witkowic w sprawie planowanej budowy obwodnicy i 

kolei, 
 

- 18 lutego odbyła się narada robocza z projektantem nowego kanału deszczowego, na które 

Miasto Brzeziny otrzymało dofinansowanie w wysokości 12 mln zł z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, 
 

- 22 lutego rozpoczęła się akcja informacyjna budowy obwodnicy Brzezin w ciągu drogi 

krajowej 72, 
 

- 24 lutego z-ca Burmistrza wziął udział w spotkaniu konsultacyjnym dotyczącym 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (perspektywa finansowa UE 2021-2027). 

Organizatorem konsultacji był Marszałek Województwa Łódzkiego). 
 

Dyskusja. 
 

Radny Przemysław Maślanko poprosił o szersze informacje nt. spotkania dotyczącego portu 

komunikacyjnego oraz obwodnicy. 
 

Pani Burmistrz poinformował, iż w/w spotkania dotyczyły planowanych przez inwestora 

przebiegów. Podkreśliła, iż Miasto nie jest inwestorem ani szybkich kolei KDP, ani obwodnicy i 

w związku z tym opiera się na materiałach, jakie uzyskuje od CPK oraz GDDKiA. 

Pani Burmistrz nie ma takich delegacji od inwestora jeśli chodzi o podawanie konkretnych 

informacji nt. przebiegu kolei oraz obwodnicy przez Brzeziny. 
 

Radny Daniel Szymczak odnosząc się do akcji informacyjnej, która rozpoczęła się 22 lutego br., 

zapytał na czym ona i w jaki sposób mieszkańcy mogliby się do niej odnieść? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż akcja informacyjna została zorganizowana przez inwestora - 

GDDKiA – dostarczone zostały materiały i w holu na parterze Urzędu Miasta znajdują się 

ankiety dotyczące przebiegu w 4 wariantach, które mogą mieszkańcy wypełniać i wrzucać do 

urny. Jest to forma konsultacji społecznych, gdyż z uwagi na pandemię nie ma możliwości 

bezpośredniego spotykania się z mieszkańcami. W/w akcja potrwa do 7 marca br. i w związku z 

tym apeluje do mieszkańców, aby wzięli czynny udział w tych konsultacjach. 
 

Radny dopytał, czy akcja informacyjna obejmie również prasę lokalną, internet aby dotarła do 

jak największej ilości mieszkańców? 
 

Dostępne są oba warianty, elektronicznie również można wypełnić taką ankietę  – 

odpowiedziała Pani Burmistrz. 
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Radny Janusz Nowański zapytał, czy jest możliwość aby radni otrzymali informację nt. różnic 

pomiędzy poszczególnymi wariantami. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie może wchodzić w kompetencje inwestora, niemniej jednak 

jeśli tylko będą jakieś dokumenty rozszerzające proces inwestycyjny po ich otrzymaniu Miasto 

przekaże dokumenty radnym do wiadomości. 
 

Radny Daniel Szymczak poprosił o przybliżenie szczegółów spotkania konsultacyjnego 

dotyczącego ZIT-u z dnia 24 lutego br. 
 

Zastępca Burmistrza powiedział, iż zbliża się kolejny okres programowania, do którego Miasto 

musi się poważnie przygotować. Jeśli chodzi o ZIT-y to będą środki na duże partnerstwa bądź 

na projekty, które zostały już rozpoczęte. Duża część środków będzie na „zieloną energię” 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał o spotkanie z mieszkańcami Witkowic – kto był inicjatorem oraz 

czego dotyczyło? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż spotkanie zostało zwołane na prośbę mieszkańców Witkowic 

zaniepokojonych nieprawdziwymi informacjami krążącymi nt. przebiegu KDP i obwodnicy. 

Chcieli zapoznać się z dokumentami przekazanymi w tym zakresie z CBK oraz GDDKiA. 
 

Zastępca Burmistrza dopowiedział, iż mieszkańcy chcieli skonfrontować informacje w tym 

zakresie, jakie posiadają z gminy z tymi, którymi dysponuje Miasto, gdyż jak się okazało były 

one rozbieżne. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w okresie między sesjami wpłynęła interpelacja 

radnej Ilony Redlińskiej. 
 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji, ani zapytań. 
 

6.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Radna Ilona Redlińska poinformowała, iż złożona interpelacja dotyczyła montażu luster 

drogowych w obrębie skrzyżowania ul. Rejtana/Piłsudskiego. 

Otrzymała odpowiedź, w której Pani Burmistrz poinformowała, iż wystosowała do Starosty 

Brzezińskiego pismo o zwołanie komisji bezpieczeństwa odnośnie propozycji zmiany 

organizacji ruchu we wnioskowanym rejonie.  
 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

8.  Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego i ppoż. Miasta Brzeziny za 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w omawianym punkcie powinna zostać 

przedstawiona informacja nt. stanu bezpieczeństwa sanitarnego, jednak Pani dyrektor PPIS w 

Brzezinach wystosowała pismo, w którym informuje, iż z uwagi na dodatkowe obowiązki 

związane z zaistniałą pandemią nie jest w stanie we wskazanym terminie przedstawić takiej 

informacji – zrobi to na sesji w marcu br. 
 

Podinspektor Dariusz Kurek Naczelnik Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego Komendy 

Powiatowej Policji w Brzezinach przy pomocy prezentacji multimedialnej przedstawił 

informację nt. stanu bezpieczeństwa publicznego za 2020 rok.  

W roku 2020 z uwagi na pandemię funkcjonariusze policji obok podstawowych zadań 

realizowali również działania mające na celu zapobieganie epidemii COVID-19. Łącznie w 

analizowanym okresie skontrolowano 4812 osób, większość z nich wielokrotnie. 
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Brzezińscy policjanci w dalszym ciągu na bardzo dobrym poziomie utrzymują wykrywalność w 

kategorii przestępczości ogólnej jak i kryminalnej, która w 2020 roku wynosiła dla 

przestępczości ogólnej 83,03% (śr. wojewódzka 70,13%), dla przestępczości kryminalnej 

81,34% (śr. wojewódzka 61,09%). 

W 2020 roku wszczęto 470 postepowań przygotowawczych (w tym 262 przestępstwa 

kryminalne), ujawniono 266 sprawców, którym udowodniono popełnienie 416 przestępstw. 

Od kilku lat jednym z priorytetów Policji jest wykrywalność sprawców w wyodrębnionych 7 

kategoriach przestępstw kryminalnych, uznawanych za najbardziej uciążliwe społecznie. W 

2020 roku ilość zdarzeń w rozbiciu na w/w kategorie przedstawiała się następująco: 

przestępstwa rozbójnicze - 1, bójka i pobicie - 0, uszczerbek na zdrowiu - 4, kradzież - 64, 

kradzież pojazdów - 6, kradzież z włamaniem – 48 oraz uszkodzenie mienia - 9.  

Brzezińscy policjanci kolejny rok utrzymują wysoką wykrywalność w tych kategoriach 

przestępstw. W 2020 roku ujawniono 266 sprawców 501 odnotowanych przestępstw. 

Informacja złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił, aby policjanci w późnych godzinach wieczornych prewencyjnie 

patrolowali nieoświetlone miejsca w mieście, w których gromadzi się młodzież i bardzo często 

zanieczyszcza miasto. 
 

Naczelnik Wydz. PiRD odpowiedział, iż wszelkie tego typu sygnały przekazywane są do patroli 

prewencyjnych, które podejmują interwencje. 
 

Informację nt. bezpieczeństwa przeciwpożarowego w roku 2020 przedstawił Zastępca 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Brzezinach bryg. Mariusz 

Kaczmarski.  

Poinformował, iż w 2020 r. na terenie Miasta Brzeziny powstało 260 zdarzeń (nastąpił wzrost o 

50 w porównaniu do 2019 r.), w tym: 209 miejscowych zagrożeń, 28 pożarów oraz 23 fałszywe 

alarmy. 28 pożarów zaliczono do grupy pożarów małych, natomiast pożarów średnich, dużych 

oraz bardzo dużych nie odnotowano. 

W przypadku miejscowych zagrożeń do grupy małych zaliczono – 12, do lokalnych – 195, do 

średnich – 2. 

Ponadto odnotowano 13 fałszywych alarmów z Systemów Sygnalizacji Pożaru, a 10 zgłoszono 

w dobrej wierze. 

W zdarzeniach na terenie miasta rannych zostało 18 osób oraz odnotowano 2 ofiary śmiertelne. 

Straty spowodowane miejscowymi zagrożeniami szacuje się na kwotę 412,7tys. zł, natomiast 

mienie uratowane na kwotę 1.784.000,00zł. Straty spowodowane pożarami wyniosły 83,6tys. zł. 

Strażacy uratowali mienie o łącznej wartości przekraczającej 4.319.000,00zł. 

W 2020 roku w Brzezinach odnotowano 28 zdarzeń związanych z pandemią koronawirusa. 

Przedstawiona informacja została złożona w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy bezpieczeństwo przeciwpożarowe nie jest zagrożone  

w związku z tym, iż PPSP interweniuje również podczas zdarzeń drogowych na autostradzie? 
 

Zastępca Komendanta PPSP Mariusz Kaczmarski odpowiedział, iż najwięcej tego typu zdarzeń 

występuje na autostradzie w gminie Dmosin i to przede wszystkim z tego terenu jednostki 

podejmują działania ratowniczo-gaśnicze. Brzezińskie zastępy sporadycznie kierowane są do 

działań na autostradzie A1. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił, aby Zastępca Komendanta odniósł się do tematu zalegania 

śniegu na budynkach, szczególnie wielkopowierzchniowych – jak wygląda kwestia ich 
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odśnieżania oraz dbania o nie. Poprosił również o przybliżenie tematu etatyzacji Komendy 

Powiatowej. 
 

Zastępca Komendanta PPSP odnosząc się do kwestii odśnieżania dachów powiedział, iż 

obowiązek ten nie jest uzależniony od powierzchni przykrycia dachowego tylko wynika on 

bezpośrednio zarówno z prawa budowlanego, jak również z Zarządzenia Wojewody Łódzkiego 

z 2010 roku, które to mówią, iż każdy ma obowiązek usuwać zalegający śnieg na dachu. 

Odnosząc się do drugiej kwestii poinformował, iż od 1 stycznia br. PPSP w Brzezinach 

otrzymała 5 nowych etatów do jednostki ratowniczo-gaśniczej, a w 2022 mają dojść jeszcze 

kolejne 3. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

9.  Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa łódzkiego oraz miasta Brzeziny za 2019 rok. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła informację Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa łódzkiego oraz 

miasta Brzeziny za 2019 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wyjaśniła, iż w/w informacja została opracowana na podstawie danych uzyskanych z Głównego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska Regionalnego 

Wydziału Monitoringu Środowiska w Łodzi oraz rocznej oceny jakości powietrza w woj. 

łódzkim i oceny stanu wód za 2019 rok, Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz 

danych Głównego Urzędu Statystycznego.  

W opracowaniu przeanalizowano stan środowiska przyrodniczego na terenie miasta Brzeziny w 

podziale na następujące obszary: jakość powietrza, gospodarowanie wodami, zagrożenia 

hałasem, pola elektromagnetyczne, wody podziemne, formy ochrony przyrody, zagrożenia 

poważnymi awariami. Ponadto przedstawiono problemy ochrony środowiska oraz wymieniono  

działania  miasta w zakresie ochrony środowiska w 2019 r.  

1. Powietrze 

Z przeprowadzonych pod kątem ochrony zdrowia badań wynika, że: 

- 24 godzinne stężenia pyłu zawieszonego PM10 w 2019 roku przekraczały poziom 

dopuszczalny D24=50 µg/m3 z częstotliwością wyższą od dozwolonej, w punkcie przy ul. 

Reformackiej 45 razy, 

- średnioroczne stężenie benzo(a)pirenu mierzonego w pyle PM10 przekraczał poziom 

docelowy wynoszący 1 ng/m3 i wyniosło 4,56 ng/m3. 

Najistotniejszy wpływ na wysokie stężenie B(a)P oraz pyłów zawieszonych na terenie miasta 

wywiera tzw. niska emisja powodowana ogrzewaniem gospodarstw domowych paliwami 

stałymi – głównie węglowymi. 

2. Wody powierzchniowe 

Obszar miasta Brzeziny położony jest w obrębie zlewni rzeki Mrogi, należącej do zlewni Bzury. 

Głównym naturalnym ciekiem jest lewobrzeżny dopływ Mrogi – Mrożyca, przepływająca przez 

miasto. Jej ujście do rzeki Mrogi, znajduje się poza obszarem administracyjnym miasta. 

Na podstawie wykonanych badań stwierdzono zły stan jednolitych części wód 

powierzchniowych Mrożyca ze względu na umiarkowany stan ekologiczny i stan chemiczny 

poniżej dobrego. 

3. Hałas 

W zależności od źródła jego pochodzenia hałas można podzielić na: hałas komunikacyjny oraz 

hałas przemysłowy. 

W 2019 r. WIOŚ nie prowadził na terenie miasta Brzeziny badań monitorujących hałas 

komunikacyjny. Na terenie kraju co 5 lat GDDKiA przeprowadza Generalny Pomiar Ruchu 
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(GPR), który obejmuje drogi krajowe oraz wojewódzkie. Ostatni GPR przeprowadzony został w 

roku 2020r. 

W 2019 r. Starosta Brzeziński wydał 2 decyzje o dopuszczalnym poziomie hałasu dla: 

FARMERa Sp. z o. o. oraz LIDLa Sp. z o.o. Sp. k. 

4. Pola elektromagnetyczne 

Najpowszechniej występującymi instalacjami będącymi źródłami pól elektromagnetycznych, 

które mają istotny wpływ na ogólny poziom pól w środowisku są linie elektroenergetyczne oraz 

instalacje radiokomunikacyjne tj. stacje bazowe telefonii komórkowej oraz stacje radiowe i 

telewizyjne. 

WIOŚ w Łodzi nie prowadził na terenie miasta Brzeziny badań w tym zakresie. 

5. Wody podziemne 

Miasto Brzeziny w całości położone jest w obrębie dwóch głównych zbiorników wód 

podziemnych (GZWP): 

• GZWP nr 403 Zbiornik międzymorenowy Brzeziny–Lipce Reymontowskie; 

• GZWP nr 404 Zbiornik Koluszki – Tomaszów. 

Jakość wód podziemnych określona została jako dobra (II klasa jakości) - wartości wskaźników 

jakości wody nie wskazują na oddziaływania antropogeniczne lub wskazują na bardzo słabe 

oddziaływania. Nie mniej jednak należy zwrócić uwagę na pojawiające się zjawisko suszy. 

Zgodnie z opracowanym przez dyrektora RZGW w Warszawie „Planem przeciwdziałania 

skutkom suszy w regionie wodnym Środkowej Wisły” (Warszawa, 2017) obszar miasta 

Brzeziny w najwyższym stopniu zagrożony jest suszą rolniczą (100 % powierzchni gminy silnie 

zagrożone) oraz hydrogeologiczną (100 % powierzchni gminy bardzo zagrożone). 

6. Formy przyrody chronionej na terenie miasta Brzeziny 

Na terenie miasta Brzeziny znajdują się następujące pomniki przyrody: 

• Klon pospolity (Acer platanoides) rosnący przy ul. Ludowej 2a; 

• Kasztanowiec biały (Aesculus hippocastanum) rosnący przy ul. Ludowej 2a; 

• Lipa drobnolistna (Tilia cordata) rosnąca przy ul. Ludowej 2a;  

• Lipa drobnolistna (Tilia cordata) rosnąca przy ul. Ludowej 2a;  

• Lipa szerokolistna (Tilia platyphyllos) rosnąca przy ul. Ludowej 2a; 

• Lipa szerokolistna (Tilia platyphyllos) rosnąca przy ul. Ludowej 2a;  

• Lipa drobnolistna (Tilia cordata) rosnąca przy ul. Piłsudskiego 49. 

Na terenie Miasta Brzeziny nie ma wyznaczonych obszarów w ramach sieci Natura 2000. 

7. Problemy związane z korzystaniem ze środowiska przez podmioty gospodarcze 

W 2019 r. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Łodzi przeprowadził na terenie 

miasta Brzeziny jedną kontrolę podmiotu tj. EKO-GAZ PALIWA Sp. z o.o. Sp. K ul. 

Waryńskiego 8 w zakresie przeciwdziałania poważnym awariom. Kontrola nie wykazała 

naruszeń. 

8.  Działania Miasta Brzeziny w zakresie ochrony środowiska w 2019 roku 

1. Instalacje indywidualne realizowane w ramach projektu pn. Zwiększenie produkcji 

energii ze źródeł odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny  dofinansowanego w ramach 

RPO WŁ 2014-2020 Poddziałanie IV.1.1 Odnawialne źródła energii – ZIT. Inwestycja 

rozpoczęta w 2018 r i zakończona w 2020 r.:  

W ramach projektu u 149 gospodarstw domowych z terenu miasta założona została 

instalacja fotowoltaiczna o łącznej mocy 0,97 MW, natomiast u 79 z nich dodatkowo 

instalacja pomp ciepła o łącznej mocy 1,07 MW. 

2. Modernizacje, przebudowy, remonty oraz utwardzenia nawierzchni dróg gminnych. 

3. Modernizacja i rozbudowa infrastruktury ciepłowniczej PEC Sp. z o.o. 

4. Organizacja i utrzymanie lokalnego transportu zbiorowego. 

5. Poprawa stanu technicznego gminnego zasobu mieszkaniowego. 

6. Kontrola gospodarstw domowych w zakresie spalania odpadów. 
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7. Przeprowadzenie kampanii edukacyjno – promocyjnej dotyczącej możliwości 

zmniejszenia zużycia energii w gospodarstwach domowych, OZE oraz ochrony jakości 

powietrza. 

8. Konserwacja oświetlenia ulicznego – utrzymanie wysokich standardów oświetlenia 

ulicznego. 

9. Prowadzenie monitoringu składowiska odpadów w Brzezinach. 

10. Modernizacja i rozbudowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

11. Bieżąca likwidacja dzikich wysypisk odpadów oraz utrzymanie czystości na terenach 

publicznych. 

12. Rekultywacja składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne 

zlokalizowanego w Brzezinach przy ul. Łódzkiej 35. 

13. Wnikliwe prowadzenie postępowań dotyczących wycinki drzew. 

14. Wymiana przestarzałych źródeł grzewczych opalanych paliwami stałymi. 

15. Gazyfikacja miasta Brzeziny. 

16. Systematyczne usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest. 

17. Zalesianie nowych terenów. 
 

Podsumowując Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek wyartykułowała, iż na terenie 

Miasta Brzeziny negatywnie oceniono następujące komponenty przyrodnicze: 

• Powietrze atmosferyczne - Zgodnie z „Roczną oceną jakości powietrza w województwie 

łódzkim – raport wojewódzki za rok 2019” na terenie miasta Brzeziny wyznaczono następujące 

obszary przekroczeń standardów jakości powietrza: obszar przekroczeń poziomu docelowego 

dla benzo(a)pirenu, obszar przekroczeń poziomu dopuszczalnego dla pyłu zawieszonego PM 2,5 

oraz obszar przekroczeń poziomu dopuszczalnego dla pyłu zawieszonego PM 10 (24-h). 

• Wody - Zgodnie z aktualnie publikowanymi danymi przez Główny Inspektorat Ochrony 

Środowiska ostatnie badania jakości wód JCWP, w obrębie których położone jest miasto 

Brzeziny, a więc JCWP Mrożyca oraz JCWP Mroga od źródeł do Mrożycy bez Mrożycy 

przeprowadzone zostały w 2018 r. Zgodnie z wynikami przeprowadzonego monitoringu stan 

ogólny obydwu badanych JCWP określony został jako zły (w tym stan ekologiczny określony 

został jako umiarkowany – III klasa oraz stan chemiczny jako zły). 

• Klimat akustyczny - Zgodnie z opracowaną mapą akustyczną dla drogi krajowej nr 72 

praktycznie wzdłuż całego analizowanego odcinka drogi na terenie miasta Brzeziny występują 

rozległe obszary zagrożone hałasem z przekroczeniami dopuszczalnego poziomu hałasu do 10 

dB. 

Stan pozostałych komponentów środowiskowych na terenie miasta Brzeziny tj. zasobów 

przyrodniczych, promieniowania elektromagnetycznego, gleb oraz zasobów geologicznych 

oceniono pozytywnie. 

Na podstawie analizy stanu poszczególnych komponentów środowiska w przyszłości w 

pierwszej kolejności na terenie miasta Brzeziny należy realizować inwestycje wpływające na 

ograniczenie emisji zanieczyszczeń do powietrza (emisji obszarowej – komunalnej oraz liniowej 

– komunikacyjnej), a także inwestycje z zakresu rozwoju i modernizacji infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej (w celu poprawy jakości wód). 
 

Dyskusja. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy w związku z realizacją Programu SOWA można 

jeszcze zgłaszać do Miasta propozycje lokalizacji nowych punktów oświetleniowych, jeśli tak to 

gdzie należy składać swoje propozycje?  
 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która odpowiedziała, iż w ramach SOWY Miasto nie może 

budować nowych latarni, może jedynie dokładać punkty oświetleniowe na istniejących słupach 

(85szt.). Budowa oświetlenia na ul. Gąsiorka oraz Hetmana niestety nie może zostać 



10 

uwzględniona w tym projekcie. Miasto musiałoby taką inwestycję pokryć z własnych środków, 

co na chwilę obecną jest niemożliwe. Być może pojawi się jakiś projekt z przeznaczeniem na 

w/w inwestycję i wówczas Miasto na pewno będzie aplikować o takie środki. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy w związku z opadami nawalnymi oraz nadmiarem 

wody Miasto będzie kontynuowało zadania już wcześniej zaplanowane – dotyczące retencji?  
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż problem zalewania miasta jest problemem bardzo złożonym. 

Miasto otrzymało 12mln zł dofinansowania z rezerw centralnych z budżetu państwa i obecnie 

jest na etapie kończenia i doszczegółowienia projektu. Nowy kanał będzie miał długość 700m i 

będzie przebiegał od skrzyżowania przy sklepie meblowym, aż do rzeki do ul. Nadrzecznej, 

gdzie zostanie zakończony separatorem i wpustem do rzeki. Duże średnice instalowanych rur 

będą miały na celu opanowanie problemu zalewania miasta. Wyremontowana, zabezpieczona 

oraz doszczelniona komnata retencyjna stanowić będzie dodatkowe wzmocnienie nowego 

kanału. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odparł, iż chodziło mu bardziej o kwestię zatrzymania wód 

powierzchniowych zanim spłyną one do „dołka”. 
 

Zastępca Burmistrza uzupełnił, iż w chwili planowania inwestycji z Funduszu Dróg 

Samorządowych pomyślano o wyeliminowaniu jednej zlewni i umiejscowieniu przy okazji tej 

inwestycji zbiornika retencyjnego. Miasto przygotowuje się do nowego okresu programowania, 

gdzie będą do pozyskania bardzo duże środki finansowe na tego typu inwestycje. W związku z 

tym cały czas Władze Miasta mają na uwadze sprawę zatrzymania wód celem definitywnego 

opanowania skutków nawałnic. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż zbiornik o którym wspomniał Zastępca Burmistrza planowany 

jest na ul. Wodociągowej. 
 

Radny Daniel Szymczak przypomniał, iż jeden zbiornik retencyjny już istnieje w tym rejonie i 

może warto byłoby pomyśleć o pogłębieniu stawu znajdującego się na ogródkach działkowych. 
 

Pani Burmistrz opowiedziała, iż Miasto nie może inwestować na terenie, który nie jest jego 

własnością. O pogłębienie stawu należałoby się zwrócić do właścicieli ogródków działkowych 

oraz prezesa tamtejszego stowarzyszenia. 
 

Radny odparł, iż można byłoby wspomóc właścicieli, jeśli wyszliby z taką inicjatywą. 
 

Możemy przeprowadzić taką rozmowę i ewentualnie zrobić to w partnerstwie prywatno-

publicznym, jednak najpierw trzeba poznać stanowisko właścicieli w/w działek – odpowiedziała 

Pani Burmistrz. 
 

Na zakończenie tego punktu Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, iż dochodzi do 

pewnego paradoksu, gdyż z jednej strony rejon Brzezin jest zagrożony suszą jeśli chodzi o wody 

podziemne, a z drugiej strony występuje zagrożenie z uwagi na opady nawalne. Zdaniem 

Przewodniczącego przyszłe pokolenia będą zmuszone do podjęcia działań mający na celu 

odzyskiwanie oczyszczonej wody, chociażby z oczyszczalni. 
 

10. Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz Centrum 

Kultury Fizycznej) za 2020 r. 

Dyrektor Muzeum Regionalnego w Brzezinach Paweł Zybała przedstawił informację nt. 

funkcjonowania placówki za 2020 r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Muzeum Regionalne w Brzezinach istnieje od 1972 roku i działa w sferze upowszechniania 

kultury, oświaty oraz wiedzy historycznej realizując swoje cele określone w Statucie. Zatrudnia 

8 pracowników, w tym 5 na ½ etatu. 
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W 2020 roku w muzeum funkcjonowały następujące wystawy stałe: „Zaginione miasto”, 

„Wielokulturowe Miasto Krawców”, „W warsztacie mistrza Ambrozińskiego”. 

Ze względu na remont oraz pandemię zrealizowano jedynie kilka wystaw czasowych: 

„Przestrzeń bez końca…”, Alicji Woźniak i Andrzeja Białkowskiego, „Zbrodnia Katyńska” 

przygotowana przez pracowników łódzkiego oddziału IPN-u, „To nie mieści się w głowie”, na 

której zaprezentowano prace Pawła Lyjaka, Marii Piątek, Marty Pabin oraz Bartka 

Jarmolińskiego. 

W 2020 roku kontynuowano działalność Dziecięcej Akademii Muzealnej, jednak tylko do czasu 

zamknięcia szkół (w styczniu i lutym). 

Poza tym w ramach działalności kulturalno-oświatowej muzeum zrealizowało 28 finał WOŚP, 

promocję publikacji pt. „Brzeziny i region. Przeszłość w narracji interdyscyplinarnej”, uroczystą 

inaugurację wciągnięcia flagi na wieży muzeum, uroczystość 76 rocznicy wybuchu Powstania 

Warszawskiego, capstrzyk w setną rocznicę Bitwy Warszawskiej, XI Koncert u Zbyszka na 

podwórku, we współpracy z klasztorem oo. Franciszkanów w Amfiteatrze Jana Pawła II pokaz 

tańca „La Danse, koncert białoruskiego zespołu „Graphotype”, koncert pieśni chasydzkiej oraz 

finał XII Ogólnopolskiego Konkursu Poezji Lirycznej im. A. Babaryko „Świat 

Niedopowiedziany”. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań do dyrektora muzeum. 
 

Następnie głos zabrała dyrektor Miejskiego Domu Kultury Joanna Kędzia-Kamińska, która przy 

użyciu prezentacji multimedialnej zaprezentowała sprawozdanie z funkcjonowania placówki za 

2020r. – wersja papierowa sprawozdania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Od 1 stycznia 2020 roku Centrum Promocji i Kultury w Brzezinach nosi nazwę Miejski Dom 

Kultury w Brzezinach.  

Z uwagi na pandemię działalność domów kultury została zawieszona w okresie 12.03.-

30.06.2020r. oraz 15.10.-31.12.2020r. 

Stan zatrudnienia na koniec 2020 roku wynosił 8 osób (7,5 etatu). 

MDK w ramach działań kulturalno-edukacyjnych, pomimo obostrzeń związanych z pandemią 

COVID-19, zorganizował samodzielnie oraz we współpracy z instytucjami działającymi na 

terenie Brzezin, wiele przedsięwzięć. 

Od 12 marca praca domów kultury zmieniła się diametralnie, gdyż nie była możliwa realizacja 

działalności statutowej. W związku z tym dział kultury rozpoczął pracę zdalną z domu – 

pracownicy jednostki zainicjowali akcję społeczną  „Szyjemy dla swoich”, która polegała na 

charytatywnym szyciu maseczek dla brzezińskiego szpitala. Do akcji zaproszono wszystkie 

osoby, które chciały włączyć się w działania. Lokalne firmy, a także osoby prywatne dostarczyły 

materiał, nici i gumki. Uszyte maseczki trafiły do PCZ, Towarzystwa Przyjaciół im. Św. Brata 

Alberta w Brzezinach, Domu Pomocy Społecznej w Brzezinach, Przedszkola Nr 1 i Nr 3 w 

Brzezinach oraz Żłobka Miejskiego „Maluch+” w Brzezinach – w sumie około 600sztuk. 

W ramach realizacji działań statutowych Miejski Dom Kultury w Brzezinach zorganizował 

następujące wydarzenia kulturalne: „VII Regionalny Konkurs Kolęd”, „EkoFerie z MDK”, 

koncert symfoniczny, koncert karnawałowo-walentynkowy „Trio Mariachi”, operę „Carmen”, 

spektakl profilaktyczny pt. „Strach ma wielkie oczy”, warsztaty plastyczne „Nowa twarz”, 

pokaz filmowy „Kultura jest Kobietą”, „Geocaching”, projekt „Gąsienica jak malowana”, letnie 

wyjścia do lasu z elementami survivalu, „Letnie seanse z MDK dla dzieci”, „Osiedlówkę”, 

Wielką Zbiórka Książek, „Czy mnie jeszcze pamiętasz”, „Latawcowy zawrót głowy”. 

„Przystanek 60+”, koncert zespołu Graphotype, wystawę latawców, wystawę „1920 Wojna 

Światów”, „Czas na młodych”, „Harcerki i harcerze w obronie Ojczyzny. Rok 1920”, 

„Mikołajki z MDK”, „Łańcuch z recyklingu”, „Świąteczne warsztaty online dla seniorów”.  
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W ramach stałej oferty dla mieszkańców zorganizowano następujące zajęcia: warsztaty 

plastyczne dla dzieci, malarstwo dla dorosłych, robotykę, taniec dla dzieci, stretching oraz 

Music Body. 

W ramach swoich zadań pracownicy Działu Kultury zajmują się pisaniem wniosków o granty. 

W 2020 roku złożono 12 wniosków, z czego 4 uzyskały akceptację: Program równać Szanse – 

Forum Lokalne „Czas na młodych”, Program Równać Szanse – Ogólnopolski Konkurs 

Grantowy „Niezależna Strefa Kulturalna”, „Zaproś nas do siebie”, „Lokomotywa po wiedzę”. 

W ramach projektu złożonego do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego rozpoczęto 

remonty i doposażanie instytucji w potrzebne sprzęty do prowadzenia działalności statutowej. 

W 2020 roku zostało wydanych 30 numerów BIS-u (w tym 3 online), a nakład gazety wynosił 

1600 egzemplarzy. Przychód wyniósł 132.497,54zł, w tym z kolportażu 36.848,70zł, ze 

sprzedaży ogłoszeń 95.648,84zł. 

Koszty wyniosły 192.233,08zł, w tym koszt kolportażu 3.118,12zł, druku gazety 39.700,80zł, 

wynagrodzenia 148.505,56zł (w tym dziennikarzy 34.425,32zł), skład gazety 1.008,60zł. 
 

Dyskusja. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań do Pani dyrektor. 
 

Dyrektor Centrum Kultury Fizycznej Daniel Nawrocki przedstawił informację nt. 

funkcjonowania jednostki za 2020 r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Na koniec 2020 roku CKF zatrudniało 17 pracowników na 16,5 etatu. Ilość pracowników 

zatrudnionych na umowy zlecenie - 6. 

W skład majątku jednostki wchodzi kryta pływalnia oraz stadion  miejski. 

Zgodnie ze statutem głównym celem działalności CKF jest realizowanie na rzecz mieszkańców 

miasta Brzeziny zadań z zakresu szeroko pojętej kultury fizycznej, tworzenie warunków do 

rozwoju sportu, organizowanie i wspomaganie turystyki i aktywnego wypoczynku oraz 

utrzymywanie obiektów, terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych. 

Działalność stadionu miejskiego traktowana jest bardziej jako misja i nie jest ona nastawiona na 

komercję w odniesieniu do koleracji kosztów z wpływami. 

W 2020 roku kryta pływalnia pracowała od stycznia do 11 marca. Brak możliwości świadczenia 

usług ze względu na obowiązujące obostrzenia trwał do 15 czerwca. Dla pływalni był to okres, 

w którym  jak wynika z przeprowadzonych analiza, pływalnia przynosi największe przychody. 

W okresie pandemii wykonano drobne prace konserwacyjne, na które brakuje czasu w okresie 

przerwy technologicznej, natomiast pracownicy zostali skierowani na przestój, który trwał do 31 

maja. 
 

Radni również nie mieli żadnych pytań do dyrektora CKF-u. 
 

W zastępstwie dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach informację nt. 

funkcjonowania placówki za 2020 rok przedstawił w skrócie jeden z pracowników Tomasz 

Guzek – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

W 2020 roku kadrę merytoryczną Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach tworzyły 4 

osoby na stanowiskach bibliotekarskich. 

W bibliotece funkcjonują 4 działy:  

1. Administracji i Obsługi,  

2. Gromadzenia, Opracowywania i Udostępniania Zbiorów (służący dorosłym 

czytelnikom),  

3. Informacyjno-Bibliograficzny (w ramach którego funkcjonuje czytelnia dla dorosłych, 

gdzie organizowane są również wystawy), 

4. Oddział dla Dzieci. 
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W 2020 roku zubytkowano w sumie 140 egzemplarzy, a pozyskiwanie nowych wydawnictw 

następowało poprzez zakup ze środków budżetowych placówki (zakup 482 woluminów), dotacji 

celowych z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego (w ramach programu „Zakup 

nowości wydawniczych do bibliotek publicznych” zakupiono 269 woluminów) oraz drogą 

darów przekazywanych na rzecz biblioteki (186 woluminów). 

Brzezińska biblioteka uczestniczy w projekcie Biblioteki pt. „ACADEMICA”, który umożliwia 

czytelnikom dostęp z bibliotecznego komputera do ponad 3mln publikacji naukowych. 

Ponadto w okresie sprawozdawczym biblioteka prenumerowała 33 czasopisma. 

Na dzień 31.12.2020r. Biblioteka posiadała 66.813 woluminów. 

W związku z pandemią biblioteka była dwukrotnie zamknięta dla czytelników, jednak 

pracownicy obecni w pracy, przez telefon oraz drogą mailową udzielali informacji 

bibliograficznych, bibliotecznych oraz rzeczowych. 

W okresie pandemii zanotowano spadek ilości czytelników o 243 osoby (w odniesieniu do 2019 

roku).  

Dla zaspokojenia szczególnych potrzeb czytelników sprowadzane są książki w ramach 

wypożyczeni międzybibliotecznych. 

W lutym 2020 roku Miejską Bibliotekę Publiczną w Brzezinach odwiedził dyrektor Biblioteki 

Narodowej Tomasz Makowski oraz prezes Polskiego Związku Bibliotek Jan Krajewski. 

Na zakończenie przedstawiciel biblioteki w imieniu dyrektora podziękował Władzom Miasta za 

współpracę, przychylność oraz życzliwość. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20 minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Radny Daniel Szymczak zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy celem zapoznania się 

członków Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z projektami 

uchwał, o które rozszerzono dzisiejszy porządek obrad, gdyż nie mieli wcześniej takiej 

możliwości. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Daniela Szymczaka. 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny radnego Daniela Szymczaka w sprawie ogłoszenia przerwy został 

jednogłośnie przyjęty. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Radny Przemysław Maślanko opuścił posiedzenie Rady Miasta. 
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11.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

11.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2021 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Miasta, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2021–2024 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Miasta, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
 

11.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Miasta 

Brzeziny uprawnienia do ustalenia wysokości cen i opłat  za korzystanie z miejskich 

obiektów użyteczności publicznej 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
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Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Miasta, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny dla działek z 

obrębu nr 4 położonych przy ulicy Wojska Polskiego 

Główny specjalista Wydz. RI Mirosława Terka przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż obszar przewidziany do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmuje zmiany w obrębie wyznaczonej w tym obszarze 

funkcji terenów urządzeń wytwarzających energię z odnawialnych źródeł energii o mocy 

przekraczającej 100 kW. Zmiana miejscowego planu pozwoli na realizację założonych przez 

gminę celów mających wpływ na jej dalszy rozwój, zgodnych z przyjętymi kierunkami w 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odczytał projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Poinformował, iż w dniu 17 grudnia 2020 r. do Urzędu Miasta Brzeziny wpłynął wniosek o 

nadanie nazwy ulicy z proponowaną nazwą ulicy „Jana Karskiego”. Propozycja tej nazwy nie 

została jednak poparta przez pozostałych właścicieli działek zlokalizowanych przy dz. nr 

ewidencyjny 3809/7, którzy większością zaproponowali nazwę ulicy „Malinowa”. 

Wniosek z propozycją ul. Malinowej został przedstawiony radnym miasta Brzeziny w dniu 23 

lutego 2021 roku podczas posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego.  
 

Radni nie mieli pytań. 
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Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/220/2020 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. zmieniającą uchwałę Nr XVII/114/2019 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 216/6, położonej w Brzezinach w rejonie ul. Waryńskiego 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odczytał projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Przypomniał, iż na postawie decyzji Burmistrza  Miasta Brzeziny zatwierdzono podział działki 

nr 216/7 o pow. 6,7946 ha na działki nr  216/9 o pow. 5,8799 ha i 216/10 o pow. 0,9147 ha.  

W dniu 11 lutego 2021 r. został sporządzony operat szacunkowy określający wartość działki nr 

216/10 na kwotę 385.000,00 zł. W związku z zamiarem sprzedaży w najbliższym czasie działki 

nr 216/10 zaistniała konieczność zmiany obowiązującej uchwały. 

Następnie Naczelnik Wydz. RI odczytał projekt uchwały. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy Miasto posiada wiedzę, jaki rodzaj działalności 

gospodarczej zamierza podjąć inwestor zainteresowany zakupem w/w działki? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż wkrótce zostanie ogłoszony przetarg nieograniczony na 

sprzedaż w/w działki. Na chwilę obecną jej zakupem zainteresowany jest inwestor, który już 

wcześniej kupił od Miasta działkę 3ha. 

Na działce inwestor planuje uruchomić działalność w zakresie produkcji mas bitumicznych i 

kruszyw.   
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

10. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  2. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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11.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 

roku 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Wyjaśnił, iż w/w projekt przewiduje dodanie: 

1. do obwodu Szkoły Podstawowej nr 1 w Brzezinach ulicy „Strażackiej”, 

2. do obwodu Szkoły Podstawowej nr 2 w Brzezinach ulicy „Wiosennej” , 

3. do obwodu Szkoły Podstawowej nr 3 w Brzezinach ulicy „Letniej”. 

Przyporządkowanie do obwodów szkół wszystkich funkcjonujących w mieście Brzeziny ulic, 

ułatwia zapisywanie uczniów do klas pierwszych szkół podstawowych oraz przeprowadzenie 

naboru do oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Łódzkiego Kuratora Oświaty. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Członek Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika Wydz. ZJ, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Statutu Muzeum 

Regionalnego w Brzezinach 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Wyjaśniła, iż w/w projekt został przygotowany w odpowiedzi na uwagi, które wpłynęły z 

Narodowego Instytutu Muzealnictwa i Ochrony Zbiorów. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Sekretarza Miasta, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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11.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marieta Rdesińska odczytała projekt 

uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytała, czy radni mają jakieś pytania? 
 

Radni nie mieli żadnych pytań, ani uwag. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12. Wolne wnioski i sprawy różne 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków, ani nie poruszyli żadnych kwestii. 
 

13.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXXVII sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1335 . 

 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXXVII sesja Rady Miasta Brzeziny z 25.II.2021r.”, przechowywane w Biurze 

Obsługi Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=EPf6bsjbc1s. 
 

 

Przewodniczący Rady 

 

 Grzegorz Maślanko 
 

 


